
Fra: hector.pina.barrios@multiconsult.no 
Sendt: 19. mars 2018 14:34 
Til: Kristin Nåmdal 
Kopi: stian@sandland.as; torunn.asheim@multiconsult.no 
Emne: RE: Langelandskogen: Medvirkning 
Vedlegg: 125720170004_Medverknadsplan_2018.03.16.docx 
 
Hei  
Vedlagt Medvirkningsplan i word-versjon. 
 
Vh 
 
Héctor Piña 
Arkitekt MNAL 
 
FO By- og samfunn  
Seksjon for Arealplan- og utredning  
Bergen 
 

(+47) 45 21 42 49 |  
hepb@multiconsult.no 
 
 
 

From: Kristin Nåmdal [mailto:Kristin.Namdal@meland.kommune.no]  
Sent: mandag 19. mars 2018 14.31 
To: Pina-Barrios, Hector <hector.pina.barrios@multiconsult.no> 
Subject: SV: Langelandskogen: Medvirkning 
 
Kunne eg få medvirkningplanen i word?  
  

Fra: hector.pina.barrios@multiconsult.no [mailto:hector.pina.barrios@multiconsult.no]  
Sendt: 16. mars 2018 12:05 

Til: Kristin Nåmdal 
Kopi: stian@sandland.as; torunn.asheim@multiconsult.no 

Emne: Langelandskogen: Medvirkning 
  
Hei  
  
Jeg viser til punktene i mottatt epost  8.03: 
  

1.       Se vedlagt dokument; utkast for medvirkningsplan - til vurdering/godkjenning. 
2.       Vi har hatt telefon kontakt med Ingrid Raniseth (kommunen) og Aslaug Sæther (Ard 

Arealplan) ang barnetråkk. En avklaring angående dato for barnetråkk skulle komme i de 
nærmeste dagene. Vi har inkludert et avsnitt om barnetråkk i vedlagt medvirkningsplan, 
herunder et par spørsmål som vi ønsker å spille inn. 

3.       Vi har ikke vært i kontakt med Ungdomsrådet. Vi har tatt utgangspunkt i 19. april slik det var 
avtalt. Men vi har vært i kontakt med kommunes sin ungdomskonsulent Ane Bysheim for å 
snakke om praktiske saker. Hun anbefaler at workshopen tas en annen dag enn på 
ungdomsrådsmøter. Hun nevnte tirsdager på ungdomsklubben som et godt alternativ. Dette 
er også et mer uformelt arena, noe vi synes passer bra for opplegget. Vi har derfor forslått 
andre datoer i medvirkningsplanen (se fremdriftsplan i side 17). Vi ønsket å avklare dette 
med deg før vi tar kontakt med dem. 
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4.       Se kapittel 2.1.4 i medvirkninsgplanen. Vi har tatt en interne runde på dette med befaring. Vi 
tenker fremdeles at tur i området vil være nyttig når det angår denne gruppen. Vi har forslått 
10. eller 11. april til dette opplegget og har tatt en telefonrunde med Ganglaje, 
Orienteringsgruppa i Kvernbit, Turlaget og Opptur Meland. Opplegget må skje etter 18. april 
for at alle grupper kan delta.  

5.       Bra! 
  
Angående Planforum: 
Vi har hatt en runde internt om framdrift. Vi kan som avtalt stille til planforum 17. april. Men vi har 
dessverre hatt noe lavere arbeidskapasitet de siste ukene grunnet sykdom på seksjonen. Vi ser at vi 
ikke rekker å ha med oss en ny planskisse til dette møtet. Hvis formålet med deltakelsen på 
planforum er å få innspill på en skisse for planen, vil ikke vi oppnå dette til 17. april. Alternativet er å 
holde en presentasjon som belyser hovedproblemstillinger i planen og noe verdikartleging som er 
gjort så langt i KU. Vi synes likevel at det vil være mer hensiktsmessig bruk av ressurser å utsette 
planforum. Hva tenker kommunen om dette? 
  
Angående åpen kontordag: 
Vi forslår en fredag i april. Hva tenker kommunen? 
  
Angående tilbud om grunnundersøkelser/vann: 
Kommunen vil motta en oversikt av arbeid samt priser i et tilbud i en annen epost.  
  
vh 
  
Héctor Piña 
Arkitekt MNAL 
  
FO By- og samfunn  
Seksjon for Arealplan- og utredning  
Bergen 
 

(+47) 45 21 42 49 |  
hepb@multiconsult.no 
  
  
  

From: Kristin Nåmdal [mailto:Kristin.Namdal@meland.kommune.no]  
Sent: torsdag 8. mars 2018 08.27 
To: Pina-Barrios, Hector <hector.pina.barrios@multiconsult.no>; Anny Bastesen 
<Anny.Bastesen@meland.kommune.no>; Ane Bysheim <Ane.Bysheim@meland.kommune.no>; 
Ingrid Raniseth <ingrid.raniseth@meland.kommune.no> 
Cc: stian@sandland.as; Åsheim, Torunn <torunn.asheim@multiconsult.no> 
Subject: Langelandskogen: medverknad  
  
Hei,  
  
Viser til tidlegere samtale vedkommande medverknad. 
  
Opplegget de skisserer ser bra ut, men eg har nokre tema eg vil drøfte. 
  

1.       Overordna så står det i planprogrammet at det skal lagast ein plan for medverknad. Eg vil 
gjerne at vi prioriterer å få på plass ein slik plan. Det treng ikkje vere av eit stort omfang, meir 
som eit notat med tema for medverknad, som tid for opne kontordager, tema som 
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barnetråkk og involvering av eldre og ungdom. Det er lettere å arbeide ut frå eit slikt 
dokument og ikkje minst det er viktig for planprosessen at vi har ein god  struktur på 
medverknad.  

2.       Vi har og som vi har informert om på møter ein parallell planprosess i Frekhaugområdet. 
Dette er og eit OPS. Her er det Furefjellet AS som er utvikler og Ard er plankonsulent. Det er 
Ingrid Raniseth som er kommunens kontaktperson. Her vil vi gjerne samarbeide om 
medverknad. Det blir eit samarbeid på barnetråkk, Sagstad skule er skulekrinsen for begge 
planområda. Dette er det Ard og Furefjellet som skal ha ansvar for å få gjennomført, (men 
det må sjølvsagt med i plan for medverknad).  
Multiconsult har ansvar for ungdomsrådet sin instagramopplegg og friluftlivsgruppene sitt 
opplegg, men i samarbeid med Ard. Kommunen har ansvar for å avtale tid med skulen om 
barnetråkk.  
  

3.       Når det gjeld opplegget som du forslår i eposten virker ungdomsrådet sin workshop bra. Vi 
kan sette av denne datoen 19 april. Vi vil gjerne at det lager eit detaljert opplegg slik at 
Furefjellet og kan kome med innspel til tema som skal drøftes i møte. Eg vil gjere vere 
involvert i dette hele tida og kjem til å vere med på møte. Slik at eg må vere på mailinglista 
når Multiconsult har kontakt med ungdomsrådet sin leiar. 

4.       Vi har drøfta friluftslivopplegget internt, (men ikkje med kultur),  og vi synest det er sett av 
litt lang tid for dette. Vi bør drøfte om det er viktig med synfaring o.l? Dette må vi kome 
tilbake til. Det er frivillige som skal delta og vi må vurdere kor mykje tid dei kan bruke på 
dette. 

5.       Det praktiske med kontorplasser og mat og liknande ordner sjølvsagt Meland kommune.  
  

Fra: hector.pina.barrios@multiconsult.no [mailto:hector.pina.barrios@multiconsult.no]  
Sendt: 28. februar 2018 18:24 

Til: Kristin Nåmdal 

Kopi: stian@sandland.as; Linnea.Kvinge.Karlsen@multiconsult.no; vegard.eriksen@multiconsult.no; 
torunn.asheim@multiconsult.no 

Emne: Langelandskogen: spørsmål/status 
  
Hei Kristin, 
  
En kort statusoppdatering og noen spørsmål: 
  
Tilbud/arbeid vedr. grunnundersøkelser/myrområdet: 
Arbeidet med å levere et tilbud og arbeidsopplegg til dere pågår hos våre GEO/VA-folk. Holder deg 
oppdatert. 
  
Medvirkning: 
  
Ungdom-workshop: 
Planforum på fylkeskommunen er 17.april. Vi har notert oss foreslått dag for workshop med 
ungdommene 19. april. (ikke samme dag!). Til workshop med ungdommen har vi koblet på en av 
våre medarbeidere med god medvirkningserfaring: Linnea K. Karlsen 
Linnea tar direkte kontakt med ungdomskonsulent Ane Bysheim, evt ungdomsleder for spørsmål 
knyttet spesifikt til dette opplegget. Holder deg oppdatert. 
  
Voksen-workshop: 
I forbindelse med KU friluftsliv ønsker vi  å invitere «friluftsgruppene» (som kommunen har sendt 
kontakter til , m fl.) til et opplegg en ettermiddag/kveld.  
Opplegget ser foreløpig slik ut: 
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         Tur i planområdet/friområdet (1.5-2 timer)  

         Matpause (40-45 min) 

         Workshop og oppsummering ( 1.5-2 timer) 
  

Foreslått dag er 10. eller 11. april mellom kl 1500 til kl 2100.   
  
Spørsmål: 

         Er dette passende dager for deg/dere i kommunen? Hvilken dag passer det best? Så 
spørsmål om lokaler.  

         Er det andre konsulenter i kommunen som bør kobles på/delta i dette opplegget? 

         Har vi tilgang til møterom/lokaler da inne på rådhuset da?  

         Dersom rådhuset ikke kan brukes, er det andre lokaler som kan være aktuelle å bruke? 
  
Vh, 
  
Héctor Piña 
Arkitekt MNAL 
  
FO By- og samfunn  
Seksjon for Arealplan- og utredning  
Bergen 
 

(+47) 45 21 42 49 |  
hepb@multiconsult.no 
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